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Voldoende tijd voor bespreken en vaststellen participatiebeleid?

Voorzitter wij hebben vorige week een vraag gesteld over het participatiebeleid tijdens het 
themadebat Dienstverlening en Inwonerbetrokkenheid. Namelijk, waar dat nieuwe beleid nu blijft? 
Het nagezonden antwoord van de wethouder baart onze fractie zorgen en wij hopen dat de 
wethouder deze zorgen weg kan nemen.

Want het vernieuwde participatiebeleid van de gemeente Zwolle laat inderdaad nog steeds op zich 
wachten terwijl dit volgens de laatste planning al in het tweede kwartaal van 2022 door de raad 
bekrachtigd had moeten zijn. Deze planning is op 7 februari nog vastgesteld door de raad. De 
gemeente is al geruime tijd bezig met diverse partijen om te komen tot een nieuw participatiebeleid 
en dat is goed want het moet zorgvuldig met de stad maar ook met de raad.

En het is van belang dat er tijdig een nieuw participatiebeleid komt, want de Omgevingswet treedt 
op 1 januari 2023 echt in werking, gaan we vanuit. En dan moet dat participatiebeleid echt klaar wat 
ons betreft, zodat inwoners goed en tijdig worden betrokken bij nieuwe initiatieven zijn en 
initiatiefnemers weten waar ze aan toe zijn.

Daarom de volgende vragen:

1. Wat is de reden van vertraging? En waarom is de raad hier niet over geïnformeerd?

2. Wanneer kan de raad - na eerdere vertragingen - het nieuwe participatiebeleid verwachten? Kan 
de wethouder op zijn minst toezeggen dat dit na de zomer en in elk geval voor het herfstreces het 
geval gaat zijn?
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